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                  CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

 

 Nr. 27562/15.10.2020 
 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 
 

Încheiat astăzi  24.09.2020  la ședința ordinară a 
Consiliului Județean Constanța 

 
 Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 
Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi, 24.09.2020, ora 13.00,  în 
conformitate cu prevederile art.178, alin.(1) şi art.179 (1) și (2) din O.U.G. 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul 
Palatului Administrativ - Consiliul Judeţean Constanţa. 
 
 La sedinţă participă: domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte al 
Consiliului Județean Constanța, domnul Palaz Claudiu - Iorga Vicepreşedinte al 
Consiliului Judeţean Constanţa, domnul Learciu Dumitru Daniel - Vicepreşedinte 
al Consiliului Judeţean Constanţa, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor 
subordonate Consiliului Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate din 
aparatul propriu al Consiliului Judeţean Constanţa. 
 De asemenea, în sală, sunt prezenți reprezentanți mass media.  
 Lipsesc următorii consilieri județeni: Bizineche Adrian, Bola Bogdan 
Alexandru, Memiș Baiazid, Moldovanu Vasile, Niță Luminița, Pintilie Mircea și 
Tromiadis Mircea.  
 

X 
 
Ordinea de zi: 
 

1. Proiect de hotărâre privind încetarea calităţii de consilier judeţean a doamnei 
Lebidov Steluţa şi redobândirea de către domnul Banias Emil Sorin a calităţii de 
consilier judeţean. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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2. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Virgil Andriescu. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Plutonier adjutant principal (rz)  Bida Ionel Eugen. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

4. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Plutonier adjutant principal (rz)  Bolovan Florin. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Caporal clasa a III a,  Neagu Marcel. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

6. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Fruntaş Tarnovschi Costică Victor. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

7. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Caporal clasa a II a, Oprea Mihai Dragoş. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

8. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Caporal clasa a II a, Giumali Metin. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului 
Judeţean Constanţa desfăşurată la data de 27 august 2020. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului „Închiderea Centrului de 
Plasament Antonio – componenta modulată”, a bugetului proiectului conform 
devizelor anexate, a indicatorilor tehnico-economici, a acordului de parteneriat cu 
UAT Judeţul Constanţa şi a cofinanţării acestuia de către UAT Judeţul Constanţa. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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11. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Clinic Judeţean 
de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa a unor echipamente medicale, în 
vederea dotării Centrului de Sănătate Multifuncţional Năvodari. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

12. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Clinic Judeţean 
de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa a unor echipamente medicale, în 
vederea dotării Compartimentului de Terapie Intensivă Neonatală din cadrul 
Secţiei de Neonatologie. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

13. Proiect de hotărâre privind  darea în folosinţă gratuită către Muzeul de Istorie 
Naţională şi Arheologie Constanţa a unor bunuri achiziţionate în cadrul proiectului 
„Patrimoniul cultural Comun – Sursă pentru Dezvoltarea Antreprenoriatului în 
Bazinul Mării Negre – TREASURE”, cod eMS BSB-371. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru efectuarea 
transportului public de persoane prin curse regulate la nivelul judeţului Constanţa, 
a Caietului de sarcini aferent serviciului de transport public judeţean de persoane 
prin curse regulate în judeţul Constanţa, a Studiului de oportunitate şi a modalităţii 
de gestiune delegată pentru efectuarea serviciului public de transport judeţean de 
persoane prin curse regulate, în judeţul Constanţa. 
Inițiator: Vicepreşedinte –Palaz Claudiu Iorga  
 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie pentru serviciul de 
transport public judeţean de persoane prin curse regulate, în judeţul Constanţa.  
Inițiator: Vicepreşedinte –Palaz Claudiu Iorga  
 

16. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Contractului – cadru de delegare a gestiunii 
serviciului de transport public judeţean de persoane prin curse regulate, în judeţul 
Constanţa. 
Inițiator: Vicepreşedinte –Palaz Claudiu Iorga  
 

17. Proiect de hotărâre privind actualizarea Programului de transport public de 
persoane prin curse regulate, la nivel judeţean.  
Inițiator: Vicepreşedinte –Palaz Claudiu Iorga  
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18. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţiei de către Consiliul Judeţean 
Constanţa a construcţiei speciale „Debarcader”, situată în Mamaia, zona Cazino, în 
vederea reabilitării şi consolidării acesteia. 
Inițiator: Vicepreşedinte –Palaz Claudiu Iorga  
 

19. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr.2 a HCJC nr. 254/03.12.2014 
privind repartizarea spaţiilor cu destinaţia de birouri, precum şi a locuinţelor de 
serviciu din imobilul bloc.L4 situat în municipiul Constanţa, aleea Magnoliei nr.2, 
aprobarea criteriilor de repartizare, a chiriei, precum şi a contractului de închiriere.  
Inițiator: Vicepreşedinte –Palaz Claudiu Iorga  
 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de Parteneriat dintre UAT 
Municipiul Constanţa şi UAT Judeţul Constanţa pentru amplasarea indicatoarelor 
direcţionale şi a  panourilor de informare, în vederea semnalizării Centrului de 
Excelenţă în Turism şi Servicii „Tomis”. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
  

21. Proiect de hotărâre privind modificarea Programului cu obiectivele şi lucrările de 
drumuri şi poduri pentru anul 2020, finanţate din bugetul Judeţului Constanţa. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

22. Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
nr.36/18.02.2020 privind aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor fi 
aplicate de Regia Autonomă de Drumuri şi Poduri Constanţa, în reorganizare, in 
judicial reorganisation, en redressment, pe anul 2020, în calitate de operator, în 
relaţia cu Consiliul Judeţean Constanţa. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
şi a Listei de Investiţii, pe anul 2020, de la Teatrul de Stat Constanţa 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
şi modificarea Programului de evenimente culturale, pe anul 2020, de la  Centrul 
Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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25. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
şi a  Listei de Investiţii pe anul 2020, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie 
Incluzivă „Maria Montessori” Constanţa.  
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” 
Constanţa. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Delfinul” 
Constanţa. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
şi a  Listei de Investiţii pe anul 2020, pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Constanţa.  
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

29. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 
2020 pentru Spitalul Clinic Județean de Urgență „Sf. Apostol Andrei” Constanța. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
şi a  Listei Obiectivelor de Investiţii ale Judeţului Constanţa  pe anul 2020.  
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 
 

31. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a unui mandat de consilier 
judeţean ca urmare a decesului. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

32. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unui bun imobil din domeniul 
public al Comunei Ion Corvin în domeniul public al Judeţului Constanţa în vederea 
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realizării Proiectului „Reabilitarea şi modernizarea drumului judeţean DJ 223, 
tronsonul Cernavodă-Rasova-Aliman-Ion Corvin” cod SMIS 110343. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unor bunuri  imobile din domeniul 
public al Comunei Rasova în domeniul public al Judeţului Constanţa în vederea 
realizării Proiectului „Reabilitarea şi modernizarea drumului judeţean DJ 223, 
tronsonul Cernavodă-Rasova-Aliman-Ion Corvin” cod SMIS 110343. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

35. Proiect de hotărâre pentru completarea HCJC nr.12/15.01.2020 privind aprobarea 
asigurării serviciilor de pază şi monitorizare pe anul 2020 la obiectivele aparţinând 
Consiliului Judeţean Constanţa cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 
Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 
 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de parteneriat cu 
Administraţia Fondului pentru Mediu şi Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară 
„Dobrogea” Constanţa în vederea implementării Proiectului „Sprijin pentru 
pregătirea aplicaţiei de finanţare şi a documentaţiilor de atribuire pentru Proiectul 
Extinderea/consolidarea Sistemului de management integrat al deşeurilor în judeţul 
Constanţa”. 
Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

X 
 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:Bună ziua, tuturor! Doamna Belu, o să vă rog frumos 
să faceți prezența. 
D-na Belu Mariana: Sunt prezenți 27 de consilieri județeni. Ședința este legal 
constituită.  
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc, doamna Belu. Bună ziua, tuturor, încă 
odată! 
 Iată că astăzi începem ședința de consiliu județean, în lipsa unui om 
deosebit, domnul consilier județean, Marian Iordache. Este prima ședință, din acest 
mandat, la care dumnealui, din păcate, nu este prezent. Sper că ne urmărește de 
acolo de sus și ne urează succes în continuare.  
 Vreau să urez condoleanțe încă odată, familiei și celor îndurerați de această 
pierdere.  
 Marian Iordache afost, după cum îl știți, un om onest, un om sincer, un om 
de la care fiecare dintre noi a avut câte ceva de învățat. Eu, cel puțin, l-am perceput 
ca pe o persoană simplă, modestă, cu frica lui Dumnezeu și, nu în ultimul rând, ca 
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o persoană care a vrut întotdeauna binele comunității și județului din care face 
parte.  
 A fost un om de administrație, un om echilibrat, un om care a construit și 
dezvoltat și personal consider că este o mare pierdere pentru administrația 
județeană și de ce nu, pentru administrația națională.  
  Doresc ca în memoria domnului Marian Iordache să ținem un moment de 
reculegere.  
 
<<Intreaga sală ține un moment de reculegere în memoria celui care a fost consilier 
județean, Marian Iordache.>> 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
Dumnezeu să-l odihnească și sănătate familiei! 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Pentru această ultimă ședință, a Consiliului Județean 
Constanța, avem 30 de proiecte pe ordinea de zi și 6 proiecte pe ordinea 
suplimentară. O să dau citire ordinii suplimentare. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana:28 voturi pentru. A venit și domnul Florea. 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
 - Cine este pentru întreaga ordine de zi supusă aprobării? Abțineri? 
Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 28 voturi pentru.  
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

1. Proiect de hotărâre privind încetarea calităţii de consilier judeţean a doamnei 
Lebidov Steluţa şi redobândirea de către domnul Banias Emil Sorin a calităţii de 
consilier judeţean. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 28 voturi pentru. Aș vrea să știu dacă domnul Banias este în 
sală? 
Dl. Banias Emil Sorin: Prezent! 
D-na Belu Mariana: Atunci suntem 29.  
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 29 de consilieri. O să mergem cu proiectele 31și 32, 
ca să aprobăm constatarea încetării de drept și validarea.  
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31.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a unui mandat de consilier 
judeţean ca urmare a decesului. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 29 voturi pentru. 

 
 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
32. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 

 
D-na Belu Mariana: Comisia de validare, vă rog. Domnul consilier, care urmează 
să fie validat, este în sală? Vă rog, buletinul dumneavoastră.  

 
Dl. Ciucă Nicolae: Dacă tot este această mică pauză, am o propunere, dacă îmi 
permiteți: De 3 luni de zile mă străduiesc să conving colegii și pe toți, care 
consider eu că au responsabilitate, pentru prevenirea și combaterea Covid-19. În 
special, la elevi, în școli. Această prevenire se face printr-o igienizare și o 
dezinfecție profesională, cu echipe specializate, sub supravegherea și îndrumarea 
personalului sanitar, conform unor directive sau instrucțiuni. În momentul care 
spuneam că dacă avem o dezinfecție corectă, avem copiii clinic sănătoși, care merg 
la ore, nu cu afecțiuni, avem profesori, într-adevăr, clinic sănătoși, nu are rost să 
purtăm masca în clasă pentru că, orele nu decurg în condițiile cele mai 
corespunzătoare. Copiii sunt preocupați de mască. În momentul în care în clasă 
suntem în poziția aceasta, în spate.Deci, în primul rând, ca să vă conving.  
 Domnilor, în mediul înconjurător, în noi, pe noi, există microbi! Numărul lor 
contează și dezechilibrul care se formează când rezistența organismului scade.  
 Ce este Covid-ul ăsta? E cel care se suprapune pe aceste afecțiuni! Deci, noi 
ce urmărim? Urmărim ca numărul microbilor să fie redus cât se poate! Ca în 
situația în care există un Covid, să nu poată avea acțiune asupra îmbolăvirii 
copiilor. Pentru asta propun, fiecare consilier să aibă în responsabilitate 2 
localități și  să meargă să vadă cum decurge această dezinfecție.  
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, am înțeles. 
Dl. Ciucă Nicolae: Dacă se respectă înstrucțiunile de dezinfectare. 
Dl. Țuțuianu Marius Horia:Domnule consilier, am înțeles mesajul 
dumneavoastră. Există reglementări legale în ceea ce înseamnă purtarea maștii, 
distanțarea socială și așa mai departe. Există Prfectura Județului Constanța și 
primarii care, sunt ferm convins că au luat toate masurile pentru începerea anului 
școlar și pentru a se păstra toată această legislație, exact cum spuneți 
dumneavoastră și măsurile care se impun pentru a nu se îmbolnăvi copiii.  
Vă mulțumesc foarte mult pentru punctul dumneavoastră de vedere.  
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D-na Belu Mariana: Domnul Goreci, vă rog frumos să veniți să depuneți 
jurământul.  
 
Dl. Goreci Marcel: 
 „JUR să respect Constituția și legile țării și să fac, cu bună-credință, tot 

ceea ce stă în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor județului 

Constanța. Așa să-mi ajute Dumnezeu!“ 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Felicitări și succes! 
 
Supun la vot proiectul de hotărâre 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Virgil Andriescu. 

 
 În semn de recunoștință pentru lunga activitate desfășurată în slujba culturii 
românești și în mod special a celei constănțene, considerăm oportună acordarea 
celei mai înalte distincții pe care o poate oferi Consiliul Județean Constanța, 
respectiv, titlul de „Cetăţean de onoare al Judeţului Constanţa”, domnului Virgil 
Andriescu. 
 Premiat în nenumărate rânduri, un număr impresionant de roluri jucate atât 
pe scena teatrală cât și pe ecrane, Virgil Andriescu este unul dintre marii actori ai 
generației sale. Pe lângă viața actoricească, pe care a avut-o, acesta a fost și un 
manager apreciat al instituțiilor de cultură, deținând, printre altele, postul de 
director al Teatrului „Ovidiu” din Constanța, precum și al Teatrului „Odeon”din 
București.  
 Anul acesta, Virgil Andriescu, pe care profesorul Ileana Berlogea îl descria 
ca fiind „un actor de o autentică forță dramatică, care investește un efort creator 
prețios”, a fost premiat cu premiul „Gopo”pentru întreaga carieră. 
 Îl invit pe actorul Dan Cojocaru, să spună câteva cuvinte. Sunt prieteni buni 
și îl cunoaște mult mai bine.  
Dl. Cojocaru Dan: Vă mulțumesc mult, domnule președinte.  
 Domnule președinte, onorată asistență, am venit astăzi, aici, în fața 
dumneavoastră, cu un sol, din partea maestrului Virgil Andriescu, este ultimul lui 
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prieten, cel mai mic, este varianta premiului „Oscar ”pentru România, este premiul 
„Gopo”, pe care l-a primit anul acesta și unde, el a avut un dialog pe scenă.  
 Născut în anul 1936 la Botoșani, Virgil Andriescu a absolvit Institutul de 
Artă Teatrală și Cinematografică „Ion Luca Caragiale”, promoția 1963, la clasa 
Alexandru Finți. Imediat, după absolvie, a fost angajat la Teatrul Tineretului din 
Piatra Neamț și din 1965 la Teatrul de Dramă din Constanța, Teatrul „Ovidiu”, îi 
place să sublinieze lucrul acesta.  
 Așa cum spunea și domnul președinte, cuvintele de laudă vin din partea 
doamnei Ileana Berlogea dar, eu, aici, am să vă vorbesc și am să vă transmit 
mesajul teatrologului nostru drag, iubita noastră Anaid Tavitian, care spune așa: 
„Virgil Andriescu este un actor care și-a legat viața și cariera de tărâmul dintre 
Dunăre și Mare,a fost actor și director al Teatrului „Ovidiu”Constanța, el fiind 
autorul moral al monografiei „Thalia Ex Ponto.La Cumpănă de Milenii”de Anaid 
Tavitian și Georgeta Mărtoiu, volum care a marcat jubileul Teatrului de Stat din 
Constanța.  
Tot despre Virgil Andriescu, un alt om de teatru, critic, profesor doctor Manuela 
Cernat, spunea: „Un mare actor de teatru și film. Îndrăznesc să spun, cu mâna pe 
inimă, un actor excepțional, din pleiada de aur a celor care au înnobilat scena și 
ecranul României, în vremuri aprige și în primii ani ai ciudatei și neîmplintei 
noastre tranziții dinspre dictatură spre democrație. L-am cunoscut pe platoul de la 
filmul „Labirintul”unde m-a impresionat prin statura impozantă, glasul lui 
baritonalși, mai ales, extraordinara concentrare în fața camerei.” 
 Unul dintre cei mai importanți regizori ai lumii, grecul Theo Angelopoulos, 
l-a distribuit în distribuția unuia dintre cele mai tulburătoare filme ale tuturor 
timpurilor „Privirea lui Ulise”. 
 Virgil Andriescu, face perte din prețioasa categorie a actorilor „stâlp”, fără ei 
arhitectura unui spectacol sau a unui film nu stă în picioare. Dacă ar fi trăit la 
Holly-wood, Virgil Andriescu ar fi fost omagiat cu puzderie de trofee.  
 Așa că, dumneavoastră, astăzi, domnule președinte, domnilor vicepreședinți, 
doamnelor și domnilor consilieri, faceți dreptatepremiindu-l pe Virgil Andriescu, 
actor, director general al Teatrului „Ovidiu”, din Constanța, despre care, în final, 
vreau să vă spun cuvintele doamnei Aurelia Lăpușan: „Cine nu-l cunoaște pe 
marele actor este în stare să judece prea aspru omul puțin incomod, dur, poate 
uneori inabil dar, actorul este unul dintre cei mai buni actori ai Constanței și ai 
țării, cu o carieră întinsă pe aproape  patru decenii”. 
 Maestre, după primirea premiului „Gopo”, astăzi, actorul Virgil Andriescu 
devine „Cetăţean de onoare al Judeţului Constanţa”. Vă mulțumesc domnule 
președinte, domnilor vicepreședinți, onorată asistență, pentru acest titlu acordat 
unuia dintre cei mai importanți actori ai tuturor timpurilor, Virgil Gil Andriescu! 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dragi consilieri, vă supunla vot acest proiect 
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 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Îl invit în fața dumneavoastră pe domnul Virgil 
Andriescu pentru a-i înmâna diploma de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa”. 
 
Dl. Virgil Andriescu: Domnule președinte, vă mulțumesc, domnilor consilieri, la 
fel.  
 Vă mulțumesc pentru tot! Trebuie să mai fac niște mulțumiri pentru 
Laudatio făcut de domnul Cojocaru Dan, doamnei, fostei directoare, Voivozeanu 
Doina, doamnei Anaid Tavitian, domnului Erwin și nu mai știu cum, Shimsensohn, 
ha ha ha, chiar mi-a fost îngrozitor să-l pronunț! Doamnei profesor doctor Aurelia 
Lăpușan, doamnei profesor conferențiar Manuela Cernat și doamnei directoare a 
Teatrului de Operă, Daniela Vlădescu.  
 Trebuie să vă spun lucrul acesta, eram acum o săptămână, doamna directoare 
ținea spectacolele în fața teatrului, și am venit și eu, ca un om, și m-am așezat pe 
un scaun, să văd ce se întâmplă acolo. La un moment dat a venit doamna directoare 
și mi-a făcut un fel de Curriculum Vitae, despre treaba asta, și m-a chemat în fața 
publicului. Vreau să vă spun că am avut emoții îngrozitoare. Am început să plâng 
ca un copil și nu creadeam că publicul constănțean mă mai recunoaște după atâția 
ani, și după anii care i-am jucat și anii pe care îi am.  
 Acum, dacă îmi permiteți, domnule președinte, 2 minute 35 de secunde și nu 
mai știu cât, v-aș spune o poezie, dacă îmi permiteți. Poezia se cheamă „Actorul” 
 
ACTORUL 
Murea pe scenă cineva: 
un foarte bun actor murea 
Și-un cetățean aplauda, 
Iar altul lacrima-și ștergea. 
Cel cetățean ce-aplauda 
actor și el a fost cândva, 
iar cel ce lacrima-și ștergea 
un muritor de rând era, 
actorul moare pentru noi, 
moare în Hamlet, moare în razboi,  
moare vândut, moare trădat,  
ca un actor adevărat 
actorul joacă, nu-i așa, 
dar joacă soarta mea și-a ta 
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căci lumea asta teatru e 
și lacrimă și dragoste  
sau poate nudar acum 
nu mai importă ce și cum. 
eu doar atâta am vrut să spun: 
eu vreau să spun că lumea asta teatru e 
nu-i numai dor și dragoste 
nu-i numai dragoste și dor 
și fiecare-i un actor 
și poate vom muri și noi cândva, da 
vom muri cu toți cândva 
cum moare actoru-n scena sa. 
care vândut, care tradat, 
care iubit, care uitat, 
căci, nu suntem nemuritori 
suntem cu toți niște actori 
venim pe scenă și jucăm 
o scenă mică și plecăm. 
 
Dimitrie Matcovschi – Republica Moldova 
 
<<întrega sală aplaudă>> 
 
Mulțumesc! 
 Domnule președinte, acum un an de zile mi-ați șoptit la ureche, că o să mi se 
îndeplinească visul. Că teatrul ăsta, care noi îi zicem Teatrul de Stat, va căpăta și el 
un nume. Cât am fost directorul acestui teatru și am semnat acte cu străinătatea și 
cu toată lumea s-a numit Teatrul „Ovidiu”. Toată lumea era fericită. Astăzi, se 
cheamă Teatrul de Stat. Aș vrea, poate nu se poate azi, dar poate se poate mâine, 
domnule președinte, să-mi promiteți mie și publicului constănțean, că acest teatru 
care îl conduce domnul Erwin, să poarte numele „Ovidiu” și va ști toată țara 
românească că este din Constanța și face parte din Constanța, că iubitorii 
constănțeni se vor duce la Teatrul „Ovidiu” și îl vor iubi. El nu are un nume acum, 
eu nu știu de ce,după ce 3 ani am fost directorul ăsta, au trecut 14 ani de atunci și i 
s-a schimbat iar numele în Teatrul de Stat. 
 Domnule președinte, vreau să vă spun un singur lucru, sunteți în putere, și 
domnilor consilieri, să faceți teatrul ăsta să poarte un nume. Să vă iubească toată 
lumea că ați schimbat acest teatru într-un nume. Mai ales că am auzit că ați băgat 
foarte mulți bani în reconstrucția acestui teatru. Faceți-l să aibă un nume! Vă 
mulțumesc din inimă! 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia:Maestre, vă promit că atât timp cât voi lucra în 
administrație sau voi mai lucra în administrație, voi face tot posibilul ca Teatrul de 
Stat Constanța să aibă un nume și, dacă se poate să aibă numele „Ovidiu”. Vă 
mulțumesc pentru idee și sper că așa va fi. Doamne ajută! 
Dl. Virgil Andriescu: Doamne ajută! Mulțumesc! 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumim foarte mult domnului Virgil Andriescu. 
Următoarele 6 proiecte, o să le votăm pe rând dar, aș vrea să vă spun câteva 
cuvinte: se referă la calitatea de „Cetățean de onoare al județului Constanța”, unor 
oameni care ne fac cinste, unor oameni care au luptat pentru țară, unor oameni care 
s-au jertfit pentru țară, unor oameni care și-au pus mai presus decât viața lor, 
interesul țării. Și o să dau citire fiecărui proiect în parte: 
 
 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Plutonier adjutant principal (rz)  Bida Ionel Eugen. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 

 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

4. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Plutonier adjutant principal (rz)  Bolovan Florin. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 

 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Caporal clasa a III a,  Neagu Marcel. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 

 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

6. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Fruntaş Tarnovschi Costică Victor. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
7. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 

Constanţa” domnului Caporal clasa a II a, Oprea Mihai Dragoş. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 

 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

8. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de onoare al Judeţului 
Constanţa” domnului Caporal clasa a II a, Giumali Metin. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnilor, vă rog frumos să veniți în față. Sunt 
oameni care au fost răniți în centrele de operațiuni, sunt oameni care, cum am spus 
, au pus mai presus decât toate, interesul țării și al României și, pentru toate 
acestea, eu, în calitate de președinte al consiliului județean și al dumneavoastră, vă 
mulțumesc domnilor! 
 
<<Domnul Horia Marius Țuțuianu înmâneaza titlul de „Cetăţean de onoare al 
Judeţului Constanţa” persoanelor nominalizate.>> 
 
Dl. Plutonier adjutant principal (rz)  Bida Ionel Eugen: Domnule președinte, 
domnilor consilieri, sunt emoționat, vreau să vă mulțumesc pentru deosebita 
onoare ce ne-ați acordat-o nouă tuturor, prin acordarea titlului de „Cetăţean de 
onoare al Judeţului Constanţa”. De asemenea vreau să mulțumesc și organizației 
care a făcut demersul acesta să fie posibil, Ligii Militarilor Profesioniști.  
 Iată că, societatea civilă, își apleacă mai atent privirea către noi, către 
militari. Viața noastră, trăirile noastre din teatrul de operații, este mai puțin 
cunoscut în societatea civilă, în mediul civil. Cum spunea și domnul președinte, 
într-adevăr, este destul de diferit față de ceea ce se întâmplă în mod normal în 
câmpul de instrucție, acolo se pune în practică ceea ce noi am învățat și ne-am 
pregătit. Aceste acțiuni care le facem noi militarii în teatrul de operații, sunt niște 
acțiuni în folosul societății întregi, de a ține cât mai departe de noi, de țara noastră, 
de copiii, de familiile noastre, acest flagel al terorismului.  Ținându-l cât mai 
departe de granițele noastre, putem să avem o viață liniștită aici în țară. Este 
adevărat, acolo se întâmplă să avem o viață puțin mai dificilă, este dură. Suntem 
pregătiți pentru ea, dar, se pot întâmpla, ca și în viața de zi cu zi, accidente. Aceste 
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accidente sunt numai de natură militară, puțin mai dure, care ne marchează atât 
fizic cât și psihic. Din păcate, avem dobrogeni care nu s-au întors. Noi suntem 
dintre cei fericiți, chiar dacă avem sechele, chiar dacă avem dureri în suflet, atât 
fizic cât și psihic, reușim datorită familiilor, datorită colegilor și, iată, prin acest 
gest al dumneavoastră, prin recunoașterea efortului făcut acolo în câmpul de 
operații, să ne tratăm.  
 Mulțumim că ați fost alături de noi, prin această distincție și ar fi benefic 
pentru opinia publică dacă și media ar fi puțin mai atent către noi, către militari. 
Din păcate, spațiul în media, este foarte mic alocat vieții militarilor și, viața noastră 
acolo în câmpul de operații, chiar și aici în țară, cei care ne susțin pe noi când 
suntem plecați, pregătirea pe care o facem este de foarte bună calitate, astfel reușim 
să avem rezultatele acolo, să fim recunoscuți de către forțele NATO ca un partener 
solid și eficient în lupta, în combaterea terorismului și nu numai. Iar cunoașterea 
vieții, cunoașterea militarilor se poate face prin media, acolo se va putea vedea 
într-adevăr ce poate face militarul român în teatrul de operații, care sunt 
privațiunile și care este sacrificiul făcut de fiecare militar. Că este cel de la baza 
irarhiei, că este comandatul care organizează și conduce acțiunile, întru-totul, 
conduce către o misiune îndeplinită, aceea de a ține liniștea în țară, de a ține cât 
mai departe de teritoriul nostru, terorismul. Vă mulțumesc! 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Bida, eu am spus-o, și după ce trece 
nebunia asta cu campania electorală, că ne vom întâlni cu toții și vom depăna mai 
multe amintiri, mai multe discuții dar eu vă pot spune un lucru, astăzi, în fața 
presei, voi sunteți eroii Constanței! Vă mulțumesc încă odată.  
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului 
Judeţean Constanţa desfăşurată la data de 27 august 2020. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 

  
Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului „Închiderea Centrului de 
Plasament Antonio - componenta modulată”, a bugetului proiectului conform 
devizelor anexate, a indicatorilor tehnico-economici, a acordului de parteneriat cu 
UAT Judeţul Constanţa şi a cofinanţării acestuia de către UAT Judeţul Constanţa. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

11. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Clinic Judeţean 
de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa a unor echipamente medicale, în 
vederea dotării Centrului de Sănătate Multifuncţional Năvodari. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 

 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

12. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Clinic Judeţean 
de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa a unor echipamente medicale, în 
vederea dotării Compartimentului de Terapie Intensivă Neonatală din cadrul 
Secţiei de Neonatologie. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 

 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

13. Proiect de hotărâre privind  darea în folosinţă gratuită către Muzeul de Istorie 
Naţională şi Arheologie Constanţa a unor bunuri achiziţionate în cadrul proiectului 
„Patrimoniul cultural Comun – Sursă pentru Dezvoltarea Antreprenoriatului în 
Bazinul Mării Negre – TREASURE”, cod eMS BSB-371. 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Proiectele nr. 14, 15 și 16 au primit avize negative 
de la Direcția de Administrație Publică și Juridică și Direcția Generală Economico- 
Financiară. Am să o rog pe doamna Leila Banciu, directorul Direcției de 
Administrație Publică și Juridică, să vă prezinte punctul de vedere. 
D-na Banciu Leila: Bună ziua! Vă vorbesc, în speță, despre proiectul de hotărâre, 
cel care se referă la contractul de delegare de gestiune, proiectul nr.16 dar toate au 
legătură între ele.  

  A fost promovat proiectul de hotărâre privind Contractul- cadru de delegare 
a gestiunii serviciului de transport public judeţean de persoane prin curse regulate, 
în judeţul Constanţa,prin aplicarea prevederilor O.U.G 70/2020. Acest O.U.G 
prevede încheierea unor contracte de delegare agestiunii pe o perioadă limitată de 
timp, în speță, până pe 31.12.2021, cu operatorii licențiați. Acest articol vine să 
acopere un vid legislativ, în speță, nu știu cât cunoașteți că în O.U.G 51, 
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transportul a trecut în sfera activităților comerciale. Ulterior, el însă, în 01.04.2020, 
a fost respinsă această lege iar atunci transportul public a revenit din nou în 
serviciul public, căruia este aplicabil Legea 51 și Legea 92/2007. 

  În acest context, pentru a acoperi acest vid legislativ consiliile județene care 
la acel moment aveau contracte de delegare de gestiune au posibilitatea, ca în 
momentul de față, să încheie contracte în mod direct, cu o dată limitată.  

  Consiliul județean, pe lângă alte consilii județene, fac excepție, nu au avut 
contracte de delegare a gestiunii serviciilor până acum. Fapt pentru care O.U.G 
70/2020 nu prevede o măsură legislativă pentru excepția în care ne aflăm noi. 
Acesta este unul dintre aspectele pentru care, noi,alături de celelalte direcții am 
propus neadoptarea acestui proiect de hotărâre. Nu avem prevedere legală, noi 
Consiliul Județean Constanța, care nu am avut contract de delegare de gestiune.  
 Totodată, știți că pe ordinea de zi se află și proiectul de hotărâre cu privire la 
aprobarea tarifelor de transport. Aceste tarife de transport fac parte din anexa 4, la 
acest contract de delegare de gestiune. Acest proiect a primit un aviz negativ din 
partea direcției de resort, respectiv, DirecțiaGenerală Economico-Financiare și, 
aici, o rog pe colega mea, doamna Blacioti Georgeta, să vă explice mai multe. Dar, 
în lipsa acestor tarife, nici contractul nu poate fi aprobat, pentru că sunt anexă din 
contract. Totodată, fiind un aviz negativ, nici măcar nu s-a prevăzut o prevedere 
bugetară, pentru că, am înțeles că nu s-au putut face estimări, pentru că nu 
respeectă prevederile legale, documentele anexate la tarifare în vederea stabilirii și 
calculării unor tarife estimative.  
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Mulțumesc, doamna Banciu. Doamna Blacioti, 
vă rog frumos.  
D-na Blacioti Georgeta: Bună ziua! În vederea stabilirii tarifelor au fost solicitate 
documente operatorilor economici de transport rutier. Aceste documente ne-au fost 
transmise incomplete, în ce sens, nu au avut o notă de fundamentare prin care să 
reiasă sumele prevăzute sau pur și simplu transmise în anexele, în documentele pe 
care le-au transmis. Nu ne-au pus la dispoziție măcar o balanță de verificare, din 
balanță am putea vedea clar care ar fi un impozit, care ar fi orice altă taxă, care 
sunt cheltuieli directe în vederea stabilirii unui tarif. În acest sens, pot să dau 
exemplu R.A.J.D.P-ul, în momentul în care vine și solicită stabilirea unui tarif, are 
o notă de fundamentare în spate, are o balanță de unde putem vedea toate 
corelațiile, toate cheltuielile directe, indirecte, în vederea stabilirii unui tarif. În 
acest sens, noi am dat un aviz negativ.  
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Vă mulțumesc, doamna Blacioti. Doamna 
Belu, vă rog.  
D-na Belu Mariana: Din păcate, ne întoarcem în timp și, lucrurile pe care nu le-
am făcut când trebuiau să fie făcute se răzbună acum și, suntem în situația în care, 
iarăși nu putem să acordăm acea subvenție, să aprobăm cei 50% din tariful care se 
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va practica și se va aproba pentru că, nu avem contracte de delegare de gestiune a 
Serviciului Public de Transport. Lucrurile nefăcute, întotdeauna creează probleme.  
 În opinia mea, Ordonanța70/2020, a fost dată și a reglementat situațiile de 
excepție, adică, rezolvarea anumitor probleme administrative ale României, în 
perioada stărilor de alertă. Unul din capitole s-a referit și la asigurarea continuității 
transportului cu acești operatori care erau licențiați la 01.04.2020 și, Ordonanța, 
într-adevăr îi reglementează pe cei care au respectat legea până în acest moment și 
au încheiat acele contracte. Cei care nu au făcut acest lucru, sunt în această situație.  
 Din punctul meu de vedere, vreau să vă spun că eu am făcut o documentare 
cu toate județele, nu m-am oprit numai la textul strict de lege și, am vrut să văd ce 
se întâmplă în toată țara. Aproximativ jumătate din consiliile județene au contracte 
încheiate, după ce în 2013s-a aprobat ultimul program de transport, spun bine 
2013, domnule Răgălie? Da. Iar licitația pentru atribuirea licențelor pentru 
programele județene a avut loc la nivelul Ministerului Transporturilor, în acea 
comisie națională, Agenda Electronică, se pare.Aceste licențe au fost prelungite 
pentru încă 4 ani printr-o hotarâre de guvern, acum 2 ani. Ca atare, fiind prelungite, 
ei au un caiet de sarcini, circulă să zicem, legal, pentru că au caietul de sarcini 
stabilit prin licitația care a avut loc în 2013.  
 În această perioadă, din 2013 și până acum, ar fi trebuit să demarăm 
procedura, în conformitate cu Regulamentul din 2007, a Comisiei europene privind 
transportul. Nu s-a făcut acest lucru! Nu s-a făcut și suntem în situația în care ne 
punem întrebarea astăzi și, o grămadă de păreri am auzit în rândul colegilor mei 
dar, nu am auzit o soluție constructivă. O grămadă de păreri, cu o parte din ele am 
fost de acord, cu o parte din ele am spus că ar trebui, totuși, să ne mai gândim. 
 Nota generală, în țară, este că cei care nu au avut, și puteți verifica site-urile 
consiliilor județene, cei care nu au avut contracte de delegare de gestiune n-au dat 
acum, adică, nu au avut, să spunem, curajul sau au considerat că nu sunt îndeplinte 
condițiile legale ca să încheie contracte directe fără o procedură prevăzută de 
legislația în domeniu, referitor la concesionarea prin delegarea gestiunii unui 
serviciu public, pentru că avem legislație în acest sens, Legea 51/2006.  
 În condițiile astea, am putea sau, mă rog, cred că asta s-a și vrut, nu știu dacă 
s-a vrut sau nu, ca această prevedere, art.66, a spus că: Trebuie continuat 
transportul, și el continuă, dar să se încheie contracte cu cei care au această licență. 
Deci, în aceste condiții, cei 28 sau 29 de operatori, au licențele valabile, nu au 
contracte, noi nu le putem acorda cei 50% din tariful respectiv. Ca atare, iar ne 
aflăm în situația în care, dacă, și aici este un „dacă”, dacă școlile se vor face „face 
to face”, că dacă se vor face online, nu mai umblă prin județ. Și asta este o 
problemă, că nu ai cum să-ți estimezi numărul de abonamente atâta timp cât nu stii 
dacă săptămâna viitoare școala se închide sau nu se închide, câte abonamente să-i 
dai. Operatorul, când închei contractul va trebuie să-i spui câte abonamente ai, câți 
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bani, și el trebuie să-și facă o estimare, că discutăm de balanțe, pe care direcția 
economică le cere. Și operatorii că să-ți depună, pentru că noi, la acest moment nu 
știm câte abonamente avem nevoie. Că nu știm care fac online, care fac acasă, care 
fac la școală. Deci, este o nebuloasă totală.  
 Încă odată, ce spunea maestul Virgil Andriescu: Suntem niște actori pe o 
scenă mică și de multe ori o facem noi, și mai mică. Îmi pare rău că se repetă 
istoria și ajungem în aceeași situație. Asta este. 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, doamna Belu. 
Dl. Palaz Claudiu-Iorga:Ajungem la ceea ce, scuzați-mi limbajul, „țipat”, timp de 
3 ani de zile, și anume, că avem acestă lipsă de contract de delegare de gestiune. 
Suntem în situația în care un nebun aruncă o piatră în apa și zece înțelepți nu pot să 
o scoată.  
 Vreau să vă zic că în toată această perioadă, cât am avut transporturile în 
subordine, și știți foarte bine, și în presă am anunțat, cel care a încurcat lucrurile în 
Consiliul Județean Constanța, a fost protejat de Comisia de disciplină și nu a fost 
sancționat, cu toate că am făcut adresă pentru a fi sancționat în acest sens. Dacă 
astăzi ne aflăm în situația aceasta este din cauza unui angajat al Consiliului 
Județean Constanța! 
 Toate instituțiile statului și Ministerul Transporturilor din toate perioadele au 
făcut controale și au insistat pentru încheierea contractelor de delegare de gestiune. 
În acest sens, consiliul județean a primit și amendă. Cu specificație, în mod expres, 
să se încheie aceste contracte.  
 Nu este normal argumentul dat de juridic, azi, că dacă noi nu avem 
contracte, și s-a făcut o ilegalitateatunci, noi să continuăm ilegalitatea și să nu 
avem posibilitatea să impunem transportatorului un regulament și un mod de 
desfășurare a acestui transport intrajudețean, în mod corect și civilizat.  
 Azi, consiliul județean este cu mâinile sub piatră! Nu avem o relație 
contractuală, mă refer, reală, printr-un contract, nu doar prin faptul că l-am lăsat să 
facă un transport, nu o să avem niciodată transport civilizat în Constanța! Dacă 
vreți să mă înțelegeți, și vă spun din punct de vedere tehnic! Am studiat această 
problemă. 
 După ce am să vorbesc, am să rog colegul care s-a ocupat în mod tehnic, de 
acest document, să vă aducă argumentele dumnealui.  
 Fără acest contract nu o să avem posibilitatea decontării transportului, 
biletelor, pentru elevi! Nu ai cum să faci cest lucru! 
 Am o întrebare pentru doamna Blacioti: Doamnă, balanța de verificare, noi, 
avem competență să o cerem? Doamna Blacioti, noi, consiliul județean, avem în 
atribuții să cerem de la un privat, balanța de verificare? 
D-na Blacioti Georgeta:Domnule vicepreședinte, avem, putem, pentru că este un 
document public. 
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Dl. Palaz Claudiu -Iorga: Dacă ne refuză, avem sancțiune împotriva lui?  
D-na Blacioti Georgeta: Nu cunosc acest lucru. 
Dl. Palaz Claudiu -Iorga: Și atunci, de ce ne blocăm în această aberație? Eu v-am 
întrebat, mai departe, noi avem avem sancțiune? Dacă legiuitorul, ne spune, pentru 
necomunicarea unui act, înseamnă că nu este obligat să o facă, doamnă! Nu pot să 
îl oblig să îmi dea un document și să spun că nu pot să îi calculez prețul când ăla 
nu e obligat de legislație să-mi comunice acel document! 
D-na Blacioti Georgeta:Sunt de acord cu dumneavoastră, domnule 
vicepreședinte. 
Dl. Palaz Claudiu -Iorga: Nu mă încântă că sunteți doar de acord și nu găsiți 
soluții. 
D-na Blacioti Georgeta:Am spus, că foarte frumos, puteau să transmită o notă de 
fundamentare, cum au ajuns la acele cifre transmise, scrise cu pixul pe acel tabel, 
pe  acele anexe, transmise. Nu putem să ne asumăm, serios! 
Dl. Palaz Claudiu-Iorga:Motivul pentru care nu pot să îi cer astăzi, este tocmai 
lipsa acestui contract de delegare. Dacă aș fi avut acest contract de delegare de 
gestiune semnat între noi și autoritate, aș fi avut clauze contractuale prin care îl 
obligam să facă ceea ce vreți dumneavostră. Colega dumneavoastră, de la juridic, a 
spus foarte clar, că la ora asta, avem o încurcătură făcută prin lipsa acestui contract, 
repet, lipsa contractului și neîncheierea contractului este ilegalitate! Deci, dacă 
astăzi ne aflăm în situația asta, este datorită unei ilegalități! Nu este normalitatea să 
nu ai contract! Normalitatea este să avem contract, săputem să ținem 
transportatorii, să le impunem un transport civilizat pentru constănțeni. Și, vă 
întreb: Cum vom face când vom fi nevoiți să dăm reducere abonamentelor 
elevilor? Spuneți dumneavoastră, cum vom face? Că o să ne trezim cu elevii aici. 
Toți avem copiii, ce le spunem: Știți că nu am găsit soluție, că unul a făcut o 
ilegalitate, acum 5 ani de zile, și noi suntem niște incompetenți și nu găsim o 
variantă cum să vă rezolvăm problemele! 
 Deci, eu mi-am făcut datoria morală, și tehnică, și profesională și am depus 
aceste proiecte pe ordinea de zi. Nu mai pot mai mult decât să vă aduc argumentele  
pe care vi le-am adus. Tehnic, o să îl rog pe colegul Răgălie, dacă este aici, să vină 
să vă și explice, contraargumente sau nu, argumentele lui pentru aceste proiecte. 
Nu mă interesează avizele negative de la celelalte servicii, cât nu-mi găsesc soluție. 
 În administrație este ușor să spui, nu! dar trebuie să urmeze: Dar, asta este 
soluția. De multe ori este posibil ca șeful să-ți vină cu o prostie, pentru că este om 
politic, tu, ești dator, ca funcționar, să-mi găsești o variantă legală pentru a rezolva 
această problemă. Varianta că avem „vid legislativ”, nu este o soluție pentru elevi! 
 Eu, dacă vor veni la mine, am să-i trimit la juridic și la direcția de finanțe, 
vi-i trimit pe cap. Ca să ne înțelegem, nu este normal! Avem problema asta cu 
elevii și au ridicat-o. Guvernele, indiferent care, au găsit o soluție în sensul acesta. 
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Azi, noi nu putem să punem în aplicare un act normativ, pentru că avem o 
încurcătură, făcută, culmea, de noi! Nu vorbesc de persoane, de noi, de Consiliul 
Județean Constanța. Și noi nu avem cum, că „un nebun”, scuzați-mi expresia, a 
făcut o ilegalitate, la vremea respectivă. Azi o recunoaștem că este o ilegalitate, dar 
nu facem nimic să găsim soluția.  
 Singura rugăminte este să supuneți acest proiect la vot. Că va pica, că nu va 
pica, asta deja depinde doar de consiliu. Eu am conștiința împăcată că am făcut tot 
ce era posibil, și tehnic, și politic, și din toate punctele de vedere, să găsim o 
variantă. Nu este o soluție să o lălăim, să o împingem, că poate mulți dintre noi nu 
vom mai fi în această sală. Dar, problema mea este, că trebuia să avem o 
responsabilitate, să găsim o variantă. Nu suntem noi în stare, poate o să fie ceilalți 
dar, școala deja a început.  
 Vă spun că avem deja presiuni pentru a găsi, și nu cred că sunt singurul, cred 
că toate autoritățile au problema asta și cred că toți primarii de la toate celelalte 
partide vă sună pe fiecare în parte și vă întreabă cum vor proceda. Nu cred că sunt 
singur în situația asta. Te rog mult de tot să explici motivul pentru care ai făcut 
aceste documente. 
Dl. Răgălie Florin: Bună ziua. În primul rând, ce vreau să vă spun, în anul 2013 a 
avut loc, în sistem național, organizat de către Agenda Digitală, ultima atribuire 
atraseelor care s-a făcut în urma unei proceduri competitive. La acea dată, criteriile 
în baza cărora au fost atribuite traseele au fost stabilite printr-un ordin al 
președintelui ANRSCE. Tariful nu a constituit unul dintre criteriile în baza cărora 
au fost atribuite licențele de traseu. În urma acelei licitații, unele dinte consiliile 
județene au încheiat contracte cu operatorii de transport județean iar alte consilii 
județene nu au încheiat contracte tocmai datorită faptului că a fost declarat un 
câștigător și nu am mai avut ce să negociem cu el. El avea exclusivitate pentru acel 
traseu, tariful nu puteam să-l negociem, nu puteam să le oferim nimic, stațiile nu ne 
aparțineau pe drumurile naționale, că ei circulă și pe drumurile naționale și pe 
drumuri comunale, nu ne aparțin. Obiectul negocierii nu exista la acea dată. Din 
cauza aceasta nu au fost încheiate contracte. 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, foarte mult. 
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Cel care a făcut încurcătura, stăm să ne chinuim cu el. 
Ăsta a făcut un abuz în serviciu, grosolan! Nimeni a vrut să îi facă plângere. 
Trebuia să fie trimis la Parchet! 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Gata, am înțeles, vă mulțumesc foarte mult.  
Dl. Răgălie Florin: Deci, necesitatea încheierii acestor contracte reiese din faptul 
că noi trebuie să avem un raport juridic cu operatorii în lipsa căruia, noi nu putem 
să facem decontările sau să le retragem licența în cazul în care ei nu respectă aceste 
condiții. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Răgălie! Gata, am înțeles, mulțumim 
foarte mult! 
 Supun la vot acest proiect. Haideți să lăsăm următorul consiliu să hotărască 
dacă noi greșim sau nu. Vă ascult domnule Donțu. 
Dl. Donțu Gheorghe:Aș vrea să încep prin a-i adresa domnului vicepreședinte 
Palaz, jurist de meserie, să încerce să nu ne îndemne să votăm așa ceva. Pentru că, 
așa cum spunea, nu este legal. Dacă am greșit odată, și așa ați spus, dacă am greșit 
odată, nu avem cum. Indiferent cât de moral considerați dumneavoastră că este 
acest proiect de hotărâre, cât de moral credeți dumneavoastră că este, nu putem să 
votăm așa ceva. Din acest punct de vedere, grupul PSD se abține. Nu avem toate 
datele, grupul PSD nu va vota și se va abține în acest caz. 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Având în vedere că este ultima ședință de consiliu, 
să hotărăscă următorul consiliu dacă noi am făcut bine sau am făcut rău, în această 
ultimă ședință. Vă ascult, domnule Crușoveanu.  
Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, nu cred că ar trebui să fugim de 
responsabilitate, să lăsăm această problemă, pentru următorul consiliu. Eu ce 
voiam, să îi adresez o întrebare doamnei secretar: Doamnă secretar, din punct de 
vedere al legalității, acest proiect de hotărâre, stă în picioare sau nu? 
D-na Belu Mariana:Nu, vă răspund domnii consilieri. Da, singura problemă care 
apare și care este în discuție, este aceea că, noi, trebuie să încheiem un contract de 
delegare de gestiune, a unui serviciu public. În acest sens există legislație specială, 
Legea 51/2006 privind serviciile publice, și, acolo, este prevăzută procedura care 
trebuie urmată, pentru a încheia un contract de delegare de gestiune. Că este 
delegare sau că este gestiune directă. 
 În condițiile acestea, serviciul juridic, motivează, că am avut discuții 
nenumărate, că atâta timp cât el este în serviciul public și a reintrat în sfera 
serviciilor publice, delegarea trebuie să se facă în conformitate cu procedura 
prevăzută de această lege. Asta este, de fapt, problema pe care o ridică juridicul. 
Nu putem încheia direct, direct eu și cu domnul Crușoveanu nu pot, pentru că am o 
procedură care îmi spune cum trebuie să fac delegarea serviciilor de utilitate 
publică. Lucru pe care l-a spus și domnul vicepreședinte Palaz.  
 Această ordonanță, ca jurist de atâția ani, îmi dau seama că se fac acte 
normative dar, nu se gândesc că nu pot fi puse în aplicare pentru că, ordonanța vine 
și spune clar, am întrebat și eu pe juridic: Bun, și în condițiile astea în care singurul 
participant, la o procedură competițională, adică, în condițiile achizițiilor publice, 
singurul participant care are exclusivitate, din punctul meu de vedere, este cel care 
deține licența valabilă la 01 ianuarie 2020, când s-a dat Legea 34 care a abrogat 
Ordonanța 51/2006. 
 În condițiile astea, am cerut punctul de vedere al specialiștilor de la achiziții 
publice. Dacă legea îi dă acestui titular de traseu, are licență, îi dă exclusivitate, așa 
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spune, nu spune atribuirea contractelor, spune ordonanța, încheierea contractelor 
cu deținătorul legal care are valabilitatea licenței, în condițiile astea, se mai impune 
să aplic legea achizițiilor, că o fi o 100, că o fi 99, în funcție de cum considărăm, 
că este serviciu, că este concesiune. Inclusiv serviciul de achiziții publice nu dă o 
soluție foarte clară și spun că nu s-au întâlnit cu o astfel de situație. 
Dl. Palaz Claudiu-Iorga:Doamna Secretar, eu înțeleg așa: Juridicul spune că este 
legal dar, trebuie făcut prin serviciul achiziții. 
D-na Belu Mariana:Contractul este legal, sigur că da, ca să spunem până la capăt. 
Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Deci, să înțelegem, din cauza serviciului achiziții, că nu 
găsesc soluția să facă această achiziție. 
D-na Belu Mariana: Nu din cauza serviciului achiziții, din cauza foarte multor 
lucruri.  
Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Dacă achizițiile în consiliul județean fac lucrul acesta, 
juridicul își dă aviz de legalitate pentru încheierea acestor contracte. 
D-na Belu Mariana: Am spus-o și eu, și am avut o discuție cu domnul 
vicepreședinte, acum 3 săptămâni, pe acest proiect de hotărâre și am spus: Bun, 
sunt de acord, juridicul este de acord să dea un aviz de legalitate pe încheierea 
contractului de delegare de gestiune, în al 12-lea ceas, nu contează, dar, cu 
respectarea legislației în vigoare, în materie de achiziții.  
Dl. Palaz Claudiu-Iorga:Corect! 
D-na Belu Mariana:Știți că am avut această discuție.  
Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Nu vreau să se interpreteze că insist să lămuresc să se 
voteze unlucru ilegal. 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt legate proiectele între ele.  
D-na Belu Mariana: Sunt legate, și sunt legate situațiile între ele.  
Dl. Palaz Claudiu-Iorga:Dar este important, nu vreau să se creadă că insist să se 
voteze un lucru ilegal. Juridicul este de acord că trebuie acest contract de delegare 
de gestiune și spune celor de la achiziții, zi-mi soluția, juridică, pentru a face acest 
lucru cu transportatorii.  
D-na Belu Mariana: Asta am și cerut. Știți că am avut această discuție.  
Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Achizițiile, pentru că sunt achizițiile din consiliul 
județean, nu găsesc variantele.  
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Palaz, este ultima ședință de consiliu 
județean, de ce de-abia acum? 
Dl. Lămureanu Gheorghe: Că așteptăm alegerile viitoare. 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: De ce nu ați dat acum 2 luni de zile? Bun. Supun la 
vot. 
 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru efectuarea 
transportului public de persoane prin curse regulate la nivelul judeţului Constanţa, 



24 
 

a Caietului de sarcini aferent serviciului de transport public judeţean de persoane 
prin curse regulate în judeţul Constanţa, a Studiului de oportunitate şi a modalităţii 
de gestiune delegată pentru efectuarea serviciului public de transport judeţean de 
persoane prin curse regulate, în judeţul Constanţa. 

 
D-na Belu Mariana: Haideți să facem un vot nominal 
 
 

 
Nr. 
Crt. 

 
NUME SI PRENUME 

 
VOTUL 

 
1.  BANIAS EMIL SORIN abținere 
2.  BEREȘ ADRIAN-PETRE abținere 
3.  BIZINECHE ADRIAN absent 
4.  BOLA BOGDAN-ALEXANDRU absent 
5.  BOLDEA LAVINIA abținere 
6.  CIOBANU COSMIN abținere 
7.  CIUCĂ NICOLAE abținere 
8.  CRUȘOVEANU MARIAN abținere 
9.  DONŢU GHEORGHE abținere 
10.  DRĂGHICI RAREŞ-COSMIN abținere 
11.  ENESCU DUMITRU-MARIUS abținere 
12.  FLOREA DUMITRU abținere 
13.  GĂLUŞCĂ CONSTANTIN abținere 
14.  GHEORGHEVERONICA-

ADRIANA 
abținere 

15.  GIMA STELIAN abținere 
16.  GORECI  MARCEL abținere 
17.  IURUC LUMINIȚA abținere 
18.  LĂMUREANU GHEORGHE abținere 
19.  LEARCIU DUMITRU-DANIEL abținere 
20.  LOKMAN IONELA abținere 
21.  MARINESCU ION abținere 
22.  MATEI RADU-BOGDAN abținere 
23.  MEMIŞ BAIAZID absent 
24.  MOLDOVANU VASILE absent 
25.  NEDELCU SABRINA-MARIA abținere 
26.  NIȚĂ LUMINIȚA absent 
27.  PALAZ CLAUDIU-IORGA pentru 
28.  PINTILIE MIRCEA absent 
29.  POPA LIVIU abținere 
30.  PRODAN ECATERINA  abținere 
31.  SENOPOL VIRGIL - CRISTIAN pentru 
32.  ŞAVLOVSCHI MARCEL abținere 
33.  TOPOLOV GIANINA IONELA abținere 
34.  TROMIADIS MIRCEA absent 
35.  TURCU DANIEL pentru 
36.  ŢUŢUIANU MARIUS-HORIA abținere 
37.  ZAHARIUC CRISTIAN-FLORIN abținere 
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Avem 3 voturi pentru. 27 abțineri. Proiectul nu a trecut. 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia:Proiectul nr.14 nu a trecut. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie pentru serviciul de 
transport public judeţean de persoane prin curse regulate, în judeţul Constanţa. 
 
La fel, vă rog, vot nominal. 
 
D-na Belu Mariana: 
 

 
Nr. 
Crt. 

 
NUME SI PRENUME 

 
VOTUL 

 
1.  BANIAS EMIL SORIN abținere 
2.  BEREȘ ADRIAN-PETRE abținere 
3.  BIZINECHE ADRIAN absent 
4.  BOLA BOGDAN-ALEXANDRU absent 
5.  BOLDEA LAVINIA abținere 
6.  CIOBANU COSMIN abținere 
7.  CIUCĂ NICOLAE abținere 
8.  CRUȘOVEANU MARIAN abținere 
9.  DONŢU GHEORGHE abținere 
10.  DRĂGHICI RAREŞ-COSMIN abținere 
11.  ENESCU DUMITRU-MARIUS abținere 
12.  FLOREA DUMITRU abținere 
13.  GĂLUŞCĂ CONSTANTIN abținere 
14.  GHEORGHEVERONICA-

ADRIANA 
abținere 

15.  GIMA STELIAN abținere 
16.  GORECI  MARCEL abținere 
17.  IURUC LUMINIȚA abținere 
18.  LĂMUREANU GHEORGHE abținere 
19.  LEARCIU DUMITRU-DANIEL abținere 
20.  LOKMAN IONELA abținere 
21.  MARINESCU ION abținere 
22.  MATEI RADU-BOGDAN abținere 
23.  MEMIŞ BAIAZID absent 
24.  MOLDOVANU VASILE absent 
25.  NEDELCU SABRINA-MARIA abținere 
26.  NIȚĂ LUMINIȚA absent 
27.  PALAZ CLAUDIU-IORGA pentru 
28.  PINTILIE MIRCEA absent 
29.  POPA LIVIU abținere 
30.  PRODAN ECATERINA  abținere 
31.  SENOPOL VIRGIL - CRISTIAN pentru 
32.  ŞAVLOVSCHI MARCEL abținere 
33.  TOPOLOV GIANINA IONELA abținere 
34.  TROMIADIS MIRCEA absent 
35.  TURCU DANIEL pentru 
36.  ŢUŢUIANU MARIUS-HORIA abținere 
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37.  ZAHARIUC CRISTIAN-FLORIN abținere 
 
La fel, avem 3 voturi pentru. 27 abțineri. Proiectul nu a trecut. 
 

 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Proiectul nr.15 nu a trecut.  
16. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Contractului – cadru de delegare a gestiunii 

serviciului de transport public judeţean de persoane prin curse regulate, în judeţul 
Constanţa. 

 
Vă rog frumos, tot vot nominal. 
 
D-na Belu Mariana: 
 

 
Nr. 
Crt. 

 
NUME SI PRENUME 

 
VOTUL 

 
1.  BANIAS EMIL SORIN abținere 
2.  BEREȘ ADRIAN-PETRE abținere 
3.  BIZINECHE ADRIAN absent 
4.  BOLA BOGDAN-ALEXANDRU absent 
5.  BOLDEA LAVINIA abținere 
6.  CIOBANU COSMIN abținere 
7.  CIUCĂ NICOLAE abținere 
8.  CRUȘOVEANU MARIAN abținere 
9.  DONŢU GHEORGHE abținere 
10.  DRĂGHICI RAREŞ-COSMIN abținere 
11.  ENESCU DUMITRU-MARIUS abținere 
12.  FLOREA DUMITRU abținere 
13.  GĂLUŞCĂ CONSTANTIN abținere 
14.  GHEORGHEVERONICA-

ADRIANA 
abținere 

15.  GIMA STELIAN abținere 
16.  GORECI  MARCEL abținere 
17.  IURUC LUMINIȚA abținere 
18.  LĂMUREANU GHEORGHE abținere 
19.  LEARCIU DUMITRU-DANIEL abținere 
20.  LOKMAN IONELA abținere 
21.  MARINESCU ION abținere 
22.  MATEI RADU-BOGDAN abținere 
23.  MEMIŞ BAIAZID absent 
24.  MOLDOVANU VASILE absent 
25.  NEDELCU SABRINA-MARIA abținere 
26.  NIȚĂ LUMINIȚA absent 
27.  PALAZ CLAUDIU-IORGA pentru 
28.  PINTILIE MIRCEA absent 
29.  POPA LIVIU abținere 
30.  PRODAN ECATERINA  abținere 
31.  SENOPOL VIRGIL - CRISTIAN pentru 
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32.  ŞAVLOVSCHI MARCEL abținere 
33.  TOPOLOV GIANINA IONELA abținere 
34.  TROMIADIS MIRCEA absent 
35.  TURCU DANIEL pentru 
36.  ŢUŢUIANU MARIUS-HORIA abținere 
37.  ZAHARIUC CRISTIAN-FLORIN abținere 

 
Același vot, 3 pentru și 27 abțineri. Proiectul nu a trecut. 
 

 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

17. Proiect de hotărâre privind actualizarea Programului de transport public de 
persoane prin curse regulate, la nivel judeţean. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 

 
 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Acest proiect a trecut.   
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţiei de către Consiliul Judeţean 

Constanţa a construcţiei speciale „Debarcader”, situată în Mamaia, zona Cazino, în 
vederea reabilitării şi consolidării acesteia. 
 
Doamna Banciu, vă rog frumos să ne spuneți punctul de vedere al juridicului. 
D-na Banciu Leila: Domnule președinte, cu privire la acest proiect, vreau să vă 
spun doar art.46 alin.2 lit.e  din Legea cadastrului și publicității imobiliare, care 
interzice întocmirea actelor translative de proprietate fără un extras de carte 
funciară.  
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Să înțeleg că nu avem extras de carte funciară. Da? 
D-na Banciu Leila: La acest proiect, la momentul care ni s-au furnizat 
documentele nu exista niciun extras de carte funciară. Fapt pentru care nu am putut 
aviza pozitiv la acest proiect. 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Vă mulțumesc.  
Dl. Crușoveanu Marian: O secundă vă rog, domnule președinte. În ceea ce 
privește acest obiectiv, am înțeles că sunt discuții între ministerele culturii și 
fondurile europene 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: S-a și aprobat ceva de genul ăsta, dacă nu mă înșel.  
Dl. Crușoveanu Marian: Nu știu, nu am cunoștință. Știu că s-au demarat niște 
discuții în ceea ce privește accesarea de fonduri europene, acest obiectiv fiind în 
patrimoniul Guvernului României, statului român și nu ne-a fost foarte clar, la 
comisie, cum lichidatorul a ajuns în postura de a scoate la licitație, am înțeles, sau 
să-l valorifice acest obiectiv. Cei de la Litoral S.A., nefiind foarte clari, nu ne-au 
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putut dovedi proprietatea, actul de proprietate prin care le-a intrat în posesie acest 
obiectiv. Dacă domnul Palaz are alte amănunte, îl rog frumos să ne explice.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga:Vine extrasul de carte funciară, astăzi. Nu există nicăieri 
dovada, chiar statul sau ce spuneți dumneavoastră că a fost aprobat, eu nu am 
nimic împotrivă, eu mă bucur că a creat dezbatere acest proiect și că într-adevăr, 
cineva vrea să-l repare. Nu am o problemă, să-l repare, Palaz sau consiliul, că 
nimeni nu suntem veșnici pe funcții și nu se știe care va rămâne și care va veni. 
Problema este că se repară. Nu mă interesează dacă repară statul român sau cine 
altcineva.  
 Juridic, la ora asta, este la Litoral S.A. pentru că nu s-a făcut transferul în 
baza documentelor care au fost făcute de-a lungul timpului, între Litoral S.A și 
Ministerul Turismului, de proprietate către acesta. Nu există act normativ, azi, în 
care să se spună că „este a lui cutare”. Lichidatorul a scos la vânzare pentru faptul 
că are acest bun prins în patrimoniul Litoral S.A., sunt documente semnate inclusiv 
de colegul dumneavoastrăSeptimiu. Dar, dacă s-a găsit varianta și sunt soluții să 
poată să-l ia Guvernul să-l repare, să dea Dumnezeu să-l repare. Problema este să-l 
repare cineva să nu-l demoleze.  
Dl. Crușoveanu Marian: Eu vreau să vă spun, referitor la proprietari, știu că pe 
toate lucrările hidrotehnice, și acesta este inclus în marea familie a lucrărilor 
hidrotehnice, aparțin numai statului. Vă rog, spuneți.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu poate fi inclus la lucrare hidrotehnică, pentru că este 
o lucrare de sine stătătoare, e de o viață acolo. Pe vremea când s-a executat nu erau 
lucrările din Portul Tomis, are un alt statut. Nu știu unde să-l încadeze la ora asta 
cei care se fac contestație.  
Dl. Crușoveanu Marian: Este în lege, acesta poate fi încadrat la un cheu. Ce 
voiam să vă spun este că la acest moment, știm cu toții, va avea loc, din toamnă, un 
proces de înnisipare în acea zonă, toată zona Mamaia, având în vedere reabilitarea 
costieră.  
Știu că s-a găsit o soluție, până la găsirea fondurilor europene, axei care să 
finanțeze aceste lucrări de reabilitare ale acestui obiectiv, să-l nisipeze, să-l 
protejeze prin această nisipare, urmând ca după ce se găsește sursa de finanțare să-l 
și reabiliteze.  
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Vă mulțumesc, domnule consilier. 
Întrucât actele nu sunt în regulă și nici nu știm cine este proprietar, din câte înțeleg 
eu, este statul rămân, ce spun alții, este LITORAL S.A., grupul consilierilor PSD 
votează împotrivă.  
D-na Belu Mariana: Haideți să facem un vot nominal 
 

 
Nr. 
Crt. 

 
NUME SI PRENUME 

 
VOTUL 
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1.  BANIAS EMIL SORIN împotrivă 
2.  BEREȘ ADRIAN-PETRE împotrivă 
3.  BIZINECHE ADRIAN absent 
4.  BOLA BOGDAN-ALEXANDRU absent 
5.  BOLDEA LAVINIA împotrivă 
6.  CIOBANU COSMIN împotrivă 
7.  CIUCĂ NICOLAE împotrivă 
8.  CRUȘOVEANU MARIAN împotrivă 
9.  DONŢU GHEORGHE împotrivă 
10.  DRĂGHICI RAREŞ-COSMIN împotrivă 
11.  ENESCU DUMITRU-MARIUS abținere 
12.  FLOREA DUMITRU împotrivă 
13.  GĂLUŞCĂ CONSTANTIN împotrivă 
14.  GHEORGHEVERONICA-

ADRIANA 
împotrivă 

15.  GIMA STELIAN împotrivă 
16.  GORECI  MARCEL împotrivă 
17.  IURUC LUMINIȚA împotrivă 
18.  LĂMUREANU GHEORGHE abținere 
19.  LEARCIU DUMITRU-DANIEL împotrivă 
20.  LOKMAN IONELA împotrivă 
21.  MARINESCU ION împotrivă 
22.  MATEI RADU-BOGDAN împotrivă 
23.  MEMIŞ BAIAZID absent 
24.  MOLDOVANU VASILE absent 
25.  NEDELCU SABRINA-MARIA împotrivă 
26.  NIȚĂ LUMINIȚA absent 
27.  PALAZ CLAUDIU-IORGA pentru 
28.  PINTILIE MIRCEA absent 
29.  POPA LIVIU împotrivă 
30.  PRODAN ECATERINA  împotrivă 
31.  SENOPOL VIRGIL - CRISTIAN pentru 
32.  ŞAVLOVSCHI MARCEL abținere 
33.  TOPOLOV GIANINA IONELA împotrivă 
34.  TROMIADIS MIRCEA absent 
35.  TURCU DANIEL pentru 
36.  ŢUŢUIANU MARIUS-HORIA împotrivă 
37.  ZAHARIUC CRISTIAN-FLORIN împotrivă 

 
Avem 3 voturi pentru. 3 abțineri. 24 împotrivă. Acest proiect nu a trecut.  

 
 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
19.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr.2 a HCJC nr. 254/03.12.2014 

privind repartizarea spaţiilor cu destinaţia de birouri, precum şi a locuinţelor de 
serviciu din imobilul bloc.L4 situat în municipiul Constanţa, aleea Magnoliei nr.2, 
aprobarea criteriilor de repartizare, a chiriei, precum şi a contractului de închiriere.  
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
20.Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de Parteneriat dintre UAT 

Municipiul Constanţa şi UAT Judeţul Constanţa pentru amplasarea indicatoarelor 
direcţionale şi a  panourilor de informare, în vederea semnalizării Centrului de 
Excelenţă în Turism şi Servicii „Tomis”. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

21.Proiect de hotărâre privind modificarea Programului cu obiectivele şi lucrările de 
drumuri şi poduri pentru anul 2020, finanţate din bugetul Judeţului Constanţa. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 

  
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

22.Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
nr.36/18.02.2020 privind aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor fi 
aplicate de Regia Autonomă de Drumuri şi Poduri Constanţa, în reorganizare, in 
judicial reorganisation, en redressment, pe anul 2020, în calitate de operator, în 
relaţia cu Consiliul Judeţean Constanţa. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 

 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
şi a Listei de Investiţii, pe anul 2020, de la Teatrul de Stat Constanţa. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 

 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

24.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
şi modificarea Programului de evenimente culturale, pe anul 2020, de la  Centrul 
Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
şi a  Listei de Investiţii pe anul 2020, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie 
Incluzivă „Maria Montessori” Constanţa.  
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
26.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” 
Constanţa. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Delfinul” 
Constanţa. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
şi a  Listei de Investiţii pe anul 2020, pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Constanţa.  
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

29.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 
2020 pentru Spitalul Clinic Județean de Urgență „Sf. Apostol Andrei” Constanța. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
33.Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unui bun imobil din domeniul public 

al Comunei Ion Corvin în domeniul public al Judeţului Constanţa în vederea 
realizării Proiectului „Reabilitarea şi modernizarea drumului judeţean DJ 223, 
tronsonul Cernavodă-Rasova-Aliman-Ion Corvin” cod SMIS 110343. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

34.Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unor bunuri  imobile din domeniul 
public al Comunei Rasova în domeniul public al Judeţului Constanţa în vederea 
realizării Proiectului „Reabilitarea şi modernizarea drumului judeţean DJ 223, 
tronsonul Cernavodă-Rasova-Aliman-Ion Corvin” cod SMIS 110343. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

30.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
şi a  Listei Obiectivelor de Investiţii ale Judeţului Constanţa  pe anul 2020.  
 
Dl. Crușoveanu Marian: Dacă se poate, domnule președinte, aș vrea să fac o 
observație aici, în ceea ce privește lista obiectivelor de investiții a Consiliului 
Județean Constanța. 
 Am observat că avem un cuantum de 943.075 RON, pe care consiliul 
județean îl dorește să îl investească în computere, dekstop, laptop, imprimantă și 
fel de fel de imprimante. 
 Rugămintea mea care este, având în vedere situația sanitară în care ne aflăm, 
atât în România cât și în Europa, vedeți că degenerează, a început să degenereze 
din ce în ce mai complicat, cred că ar fi trebuit 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Păi nu ați făcut un control dumneavoastră? 
Dl. Crușoveanu Marian: Poftim? 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: N-ați făcut un control, Guvernul? 
Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, vă rog frumos să mă lăsați să 
vorbesc.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Da, vă rog frumos. 
Dl. Crușoveanu Marian: Având în vedere că urmează și sezonul gripal, da, știm 
cu toții, cred că trebuie să fim mai cumpătați în ceea ce privește cheltuielile, la 
această oră și să ne luăm o rezervă de acești aproximativ 200.000 EURO, care vor 
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fi, în cazul în care se va agrava situația să-i avem la dispoziție pentru a ajuta 
spitalele, domnul președinte, din subordine.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, am înțeles.  
Dl. Crușoveanu Marian: Și v-aș propune ca acești bani să-i atagem. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Aceste sume sunt cuprinse în bugetul consiliului 
județean la începutul anului, sunt de la toate instituțiile, inclusiv Centrul Militar 
Zonal. Dar, cred că Guvernul va aloca sumele necesare pentru spitale cum a 
„alocat” în ghilimelele de rigoare, și până acuma, nu? 
Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, în ceea ce privește celelalte, ați zis 
de C.M.Z 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:Lăsăm consiliul județean, cei care vor veni ulterior, să 
facă aceasta. 
Dl. Crușoveanu Marian: Pot să vorbesc și eu, vă rog frumos? 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Păi, v-am dat cuvântul. 
Dl. Crușoveanu Marian: Da. Ați spus dumneavoastră că sunt și pentru celelalte 
instituții subordonate, I.S.U, C.M.Z, nu sunt! Doar pentru consiliul județean! 
Această sumă lacare fac referire. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Am spus de toată suma, eu.  
Dl. Crușoveanu Marian: Nu! Nu! Nu! Au sume separate! Au sume separate! 
Suma aceea de 943.075 RON, face referire doar la consiliul județean! Nu și la 
celelalte instituții care le-ați menționat, gen I.S.U, C.M.Z. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Ce propuneți dumneavoastră? 
Dl. Crușoveanu Marian: Propun, să tăiați aceste investiții, pentru moment și să le 
facem când situația sanitară ne va fi favorabilă, să zic așa, vom fi un pic mai 
optimiști în ceea ce privește evoluția aceste pandemii la nivel european și mondial. 
Să fim mai cumpătați, să ne facem rezerve, domnule președinte, că niciodată nu se 
știe ce se poate întâmpla.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat? 
Dl. Crușoveanu Marian: Vă rog. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Pot să vorbesc și eu? Deci, domnule Crușoveanu, v-
am rugat să nu faceți campanie electorală, la consiliul județean, măcar în ultima 
ședință. 2 la mână, s-a făcut o analiză foarte pertinentă, au fost asigurate toate 
sumele necesare. Supunem la vot amendamentul dumneavoastră, dacă doriți.  
Dl. Crușoveanu Marian: Supuneți la vot amendamentul. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Și dacă trece, spuneți încă odată amendamentul.  
Dl. Crușoveanu Marian: Deci, amendamentul Partidului Național Liberaleste ca: 
Sumele prevăzute în cuantum de, din lista de investiții a Consiliului Județean 
Constanța, suma în cuantum de 943.075 RON, ce prevede investiții, computer 
laptop, computer dekstop, imprimante MFC A4, imprimantă MFC A3, să nu se 
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facă această investiție și, aceste fonduri să fie la dispoziția consiliului județean 
pentru eventuale situații în care trebuie să finanțăm spitalele din județul Constanța.  
D-na Belu Mariana: O secundă, să fie dirijată către o altă categorie de cheltuieli. 
Dl.Crușoveanu Marian:Cheltuieli cu spitalele, doamna Belu. 
D-na Belu Mariana: Cheltuieli privind sănătatea.  
Dl.Crușoveanu Marian: Da, cheltuieli cu sănătatea. Acesta este amendamentul. 
Să stea la dispoziție privind cheltuielile cu sănătatea. Vă este clar, domnule 
președinte? 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mie îmi este clar, trebuie să le fie și colegilor, că nu 
votez doar eu, domnule consilier.  
 Bun, ați înțeles amendamentul domnului Crușoveanu, din ce știți foarte bine, 
în ultimile 9 luni de zile, numai de la autoritățile locale s-au asigurat fondurile către 
spitalele județene și, cred că Constanța, a depășit foarte bine sau, stă foarte bine la 
această situație cu pandemia. Eu tot așteptam ca Guvernul să aloce acești bani către 
consiliile județene. 
Dl.Crușoveanu Marian: Nu politizați, vă rog frumos. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Lăsați-mă să vorbesc, domnule Crușoveanu! 
Dl.Crușoveanu Marian: Facem campanie electorală! 
Dl.Drăghici Rareș - Cosmin:Zice doar adevărul! 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:Domnule Crușoveanu, lăsați-mă să vorbesc. Măcar 
respectați până la sfârșit, vă rog frumos. Dacă nu ați avut 4 ani de zile, respect. 
Domnule Crușoveanu, este ultima ședință și ultimul punct, nu are sens să o 
transformăm acum într-un circ electoral, vă rog frumos. Am asigurat întotdeauna 
tot ceea ce înseamnă necesarul pentru fiecare spital pe care consiliul județean îl are 
în subordine. Nu cred că ațiauzit vreodată că spitalele din subordinea consiliului 
județean să ducă lipsă de ceva. Și nu cred că vreodată, vreun pacient, din județul 
Constanța s-a plâns că nu are materiale sau nu are problematică de COVID. Dar, 
repet, nu este politic, strict din punct de vedere administrativ, așteptam să văd 
suportul Guvernului, nu l-am văzut. Nu contează care Guvern. Bun. Supun la vot 
acest amendament al domnului Crușoveanu 
 - Cine este pentru?  
D-na Belu Mariana: Aș vrea să facem vot nominal. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nominal! 
D-na Belu Mariana: 
 

 
Nr. 
Crt. 

 
NUME SI PRENUME 

 
VOTUL 

 
1.  BANIAS EMIL SORIN abținere 
2.  BEREȘ ADRIAN-PETRE abținere 
3.  BIZINECHE ADRIAN absent 
4.  BOLA BOGDAN-ALEXANDRU absent 
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5.  BOLDEA LAVINIA pentru 
6.  CIOBANU COSMIN abținere 
7.  CIUCĂ NICOLAE pentru 
8.  CRUȘOVEANU MARIAN pentru 
9.  DONŢU GHEORGHE abținere 
10.  DRĂGHICI RAREŞ-COSMIN abținere 
11.  ENESCU DUMITRU-MARIUS pentru 
12.  FLOREA DUMITRU abținere 
13.  GĂLUŞCĂ CONSTANTIN abținere 
14.  GHEORGHEVERONICA-

ADRIANA 
abținere 

15.  GIMA STELIAN pentru 
16.  GORECI  MARCEL pentru 
17.  IURUC LUMINIȚA pentru 
18.  LĂMUREANU GHEORGHE pentru 
19.  LEARCIU DUMITRU-DANIEL abținere 
20.  LOKMAN IONELA abținere 
21.  MARINESCU ION abținere 
22.  MATEI RADU-BOGDAN pentru 
23.  MEMIŞ BAIAZID absent 
24.  MOLDOVANU VASILE absent 
25.  NEDELCU SABRINA-MARIA abținere 
26.  NIȚĂ LUMINIȚA absent 
27.  PALAZ CLAUDIU-IORGA pentru 
28.  PINTILIE MIRCEA absent 
29.  POPA LIVIU pentru 
30.  PRODAN ECATERINA  abținere 
31.  SENOPOL VIRGIL - CRISTIAN pentru 
32.  ŞAVLOVSCHI MARCEL abținere 
33.  TOPOLOV GIANINA IONELA pentru 
34.  TROMIADIS MIRCEA absent 
35.  TURCU DANIEL pentru 
36.  ŢUŢUIANU MARIUS-HORIA abținere 
37.  ZAHARIUC CRISTIAN-FLORIN pentru 

 
 15 voturi pentru. 15 abțineri.  
 
Dl. Crușoveanu Marian:Ce se întâmplă în această situație? 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu trece amendamentul dumneavoastră 
D-na Belu Mariana:Dacă este balotaj, evident se reia votul. Dacă vă mențineți 
amendamentul, se reia votul. 
Dl. Crușoveanu Marian:Domnule președinte, nu vă mai pronunțați pe probleme 
de legalitate, care țin de secretarul instituției, vă rog eu frumos. 
D-na Belu Mariana:Fiind balotaj, este normal să se reia.  
Dl. Țuțuianu Marius Horia:Vă rog frumos, măcar în al 12-lea ceas, fiți bărbat, 
fiți onest, fiți curat, vin alegerile. Haideți să votăm proiectul. 
D-na Belu Mariana: Deci, trebuie să se reia amendamentul, este balotaj. Nu avem 
altă soluție. Voturile sunt egale 15 cu 15. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunteți de acord, dragi consilieri, să votăm 
următoarele proiecte care sunt pe ordinea de zi și la sfârșit să luăm o pauză de 5 
minute, să vă consultați? 
Consilierii județeni: Da! 
Dl. Banias Emil Sorin: Propun să se reia amendamentul! 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Lăsăm bugetul ultimul.  

35.Proiect de hotărâre pentru completarea HCJC nr.12/15.01.2020 privind aprobarea 
asigurării serviciilor de pază şi monitorizare pe anul 2020 la obiectivele aparţinând 
Consiliului Judeţean Constanţa cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

36.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de parteneriat cu 
Administraţia Fondului pentru Mediu şi Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară 
„Dobrogea” Constanţa în vederea implementării Proiectului „Sprijin pentru 
pregătirea aplicaţiei de finanţare şi a documentaţiilor de atribuire pentru Proiectul 
Extinderea/consolidarea Sistemului de management integrat al deşeurilor în judeţul 
Constanţa”. 
 - Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Luăm o pauză de 5 minute, domnule Crușoveanu? 
Dl. Crușoveanu Marian: Vă mulțumesc! 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Și eu vă mulțumesc, domnule Crușoveanu.  
 
<< pauză >> 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnilor consilieri, haideți că s-a încheiat repede 
negocierea politică. Haideți vă rog frumos, înapoi, în sală.  
 Votul pentru amendamentul domnului Crușoveanu 
 - Cine este pentru?  
 
D-na Belu Mariana: 
 

 
Nr. 
Crt. 

 
NUME SI PRENUME 

 
VOTUL 

 
1.  BANIAS EMIL SORIN pentru 
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2.  BEREȘ ADRIAN-PETRE împotrivă 
3.  BIZINECHE ADRIAN absent 
4.  BOLA BOGDAN-ALEXANDRU absent 
5.  BOLDEA LAVINIA pentru 
6.  CIOBANU COSMIN împotrivă 
7.  CIUCĂ NICOLAE pentru 
8.  CRUȘOVEANU MARIAN pentru 
9.  DONŢU GHEORGHE abținere 
10.  DRĂGHICI RAREŞ-COSMIN împotrivă 
11.  ENESCU DUMITRU-MARIUS pentru 
12.  FLOREA DUMITRU abținere 
13.  GĂLUŞCĂ CONSTANTIN abținere 
14.  GHEORGHEVERONICA-

ADRIANA 
abținere 

15.  GIMA STELIAN pentru 
16.  GORECI  MARCEL pentru 
17.  IURUC LUMINIȚA pentru 
18.  LĂMUREANU GHEORGHE pentru 
19.  LEARCIU DUMITRU-DANIEL abținere 
20.  LOKMAN IONELA abținere 
21.  MARINESCU ION abținere 
22.  MATEI RADU-BOGDAN pentru 
23.  MEMIŞ BAIAZID absent 
24.  MOLDOVANU VASILE absent 
25.  NEDELCU SABRINA-MARIA împotrivă 
26.  NIȚĂ LUMINIȚA absent 
27.  PALAZ CLAUDIU-IORGA pentru 
28.  PINTILIE MIRCEA absent 
29.  POPA LIVIU pentru 
30.  PRODAN ECATERINA  împotrivă 
31.  SENOPOL VIRGIL - CRISTIAN pentru 
32.  ŞAVLOVSCHI MARCEL abținere 
33.  TOPOLOV GIANINA IONELA pentru 
34.  TROMIADIS MIRCEA absent 
35.  TURCU DANIEL pentru 
36.  ŢUŢUIANU MARIUS-HORIA abținere 
37.  ZAHARIUC CRISTIAN-FLORIN pentru 

 
16 voturi pentru. 14 împotrivă + abțineri. Amendamentul a trecut. 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Amendamentul, domnului Crușoveanu, a trecut. 
 - Cine este pentru întreg proiectul? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
D-na Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnilor consilieri, dacă mai aveți răbdare 30 de 
secunde v-aș mulțumi frumos, să mă ascultați și pe mine. 
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Stimați consilieri, astăzi este ultima nostră întâlnire în această formulă și 
doresc să vă mulțumesc pentru colaborarea noastră în cei patru ani de mandat.  

 Vă mulțumesc tuturor și fiecăruia în parte, indiferent de coloratura politică. 
Am convingerea că dincolo de disensiunile inerente unei structuri formate din 
reprezentanții unor partide cu doctrine și viziuni diferite, toți am dorit, înainte de 
orice, binele cetățenilor județului Constanța.  

Au fost momente tensionate, așa cum au fost și cele  de consens și cred cu 
tărie că și unele, și celelate au însemnat atât pentru mine, cât și pentru 
dumneavostră experiențe de viață politico- admnistrativă care ne vor marca 
parcursul în următoarea perioadă.  

Acum, la final de mandat vă urez tot binele din lume, o carieră împlinită pe 
viitor și, nu în ultimul rând, multă sănătate. 

Vreau să adresez mulțumiri și să-i asigur de toată prețuirea mea pe toți 
angajații Consiliului Județean Constanța, cei care și-au îndeplinit cu seriozitate și 
responsabilitate atribuțiunile de serviciu și, nu de puține ori, chiar mai mult decât 
atât, pentru ca instituția să funcționeze în parametri de normalitate. 

Un gând bun și toată considerația le adresez echipei mele care mi-a stat 
alături și cu ajutorul căreia am rezolvat, nu de puține ori, probleme care păreau fără 
soluții. Împreună cu ei, oameni de o înaltă probitate profesională, morală și 
sufletească, am reușit să implementăm și să finalizăm programe și proiecte 
benefice județului Constanța.  

De asemenea, am apreciat foarte mult atitudinea presei constănțene care, 
atunci când am greșit, m-a criticat cu blândețe constructivă și când am performat, 
m-a elogiat, ajutându-mă să evoluez pe plan professional. 

Dragii mei, sper ca acești patru ani să rămână în memoria tuturor 
consilierilor, reprezentanților aparatului de specialitate sau colaboratorilor, ca o 
perioadă în care toți am lucrat pentru cetățenii acestui județ, fapt care trebuie să 
continue indiferent de context.                

X 
 
 

PREŞEDINTE, 
ȚUȚUIANU MARIUS HORIA 

 
 
 
 
 
 
SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI, 
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BELU MARIANA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Întocmit,                                                                                                              
Grovu Mihaela 


